
Referat frå styremøte i Voss Hang- og Paragliderklubb 
 

Møte nummer  2 

Dato/tid/stad 07.02.2024 

Deltakarar Frå styret: Johnny Skjerping, Eivind Wiik, 
David Møller og Lena Vassli. 
Sikkerheitsgruppa v. Lars Haukom og leiar av 
valkomiteen Henrik Nyhus. 

Leiar Johnny Skjerping 

Skrivar/referent Malene Hetle Hole  

 

Saksliste 
 

Slutningssaker 

Saksnr. Innhald Innlegg Konklusjon Ansvar 

7/24 Gjennomgang av 
utkast til ny lov 

Henrik gjekk gjennom bakgrunn 
for arbeidet med ny lov, og 
forklaring på arbeidsprosessen. 
Gjennomgang av utkastet, 
spesielt fokus på endringar.  
Styre og fagleg leiar kom med 
innspel til endringar.  
Einigheit om at klubben set pris 
på initiativet og arbeidet Henrik 
har gjort med forslag til ny lov 
for klubben, då det var på høg 
tid med ei oppdatering.  

Forslaget til ny lov 
er vedteke av 
styret,  med 
endringar på 
bakgrunn av 
innspel.  Det vert 
lagt inn i siste 
versjon av Henrik. 
Nyaste versjon vert 
på nynorsk. 
DL sender ut 
innleiingstekst og 
forslaget med 
moglegheit for 
kommentar frå 
medlemmar ilag 
med innkallinga til 
årsmøtet.  

Henrik og 
DL.  

8/24 ROS-analyse: ansvar 
og framdriftsplan 

Gjennomgang av bakgrunn for 
arbeidet v. mail frå seksjon til 
fagleg leiar.  
Arbeidsprosess:  
Få oversikt over kvar klubben 
har definerte stadar med 
avtalar: grunneigar, inngrep, 
vêrstasjonar. Skilje mellom kvar 
vi har grunneigaravtalar, og 
kvar vi har vêrstasjonar men 

Eivind har sett seg 
inn i arbeidet og 
malane.  
 
Malene tek 
arbeidet vidare 
parallelt med 
oppdatering av 
heimeside. 
 

DL 



ikkje ein offisiell start. Startar 
nytta under kursing og tandem.   
 
Utgangspunkt i websida: 
minimumskrav med ros-analyse 
for dei startar som vert omtalt 
her. I tillegg til der vi har 
vêrstasjonar. Skulebakkar. Tow-
sights.  
 
Tre kategoriar: våre eigne 
(regulerte), samarbeidsstartar 
og eksterne startar. Opprette 
eit syrevedteke dokument med 
oversikt over kva flystader som 
fell innanfor desse kategoriane.  
 
Samarbeid: Aurland – klubbar i 
Sogndal og Oslo. Mtp. 
hendelsesrapportar og 
tryggleikstiltak.  
 

9/24 Hendelsesrapportar i 
samband med 
arbeidet med ROS-
analysa. 

Forklaring frå fagleg leiar ang. 
Hendelsesrapportering. Ein har 
ikkje god nok kontroll på 
rapportar pga. Høg aktivitet, og 
system for oppfølging av at 
hendelsar vert rapportert finst 
ikkje. Fagleg leiar får tilsendt 
hendelsesrapportar når dei er 
levert og behandla til fagsjef.  
 

- Ønskeleg med eit 
digitalt system kor 
fagsjef og fagleg leiar i 
klubb får tilsendt 
rapportar fortløpande. 
Oversikt over hendelsar 
kategorisert på 
startar/landingar.  

- OBS-reg, som i 
fallskjerm.  

 

Vil be om å få 
tilsendt alle 
hendelsesrapportar 
for dei siste 3 åra i 
arbeidet med ROS-
analysane på dei 
ulike startane. 
 

 

Ymse 
10/24  

Instruktørrekruttering 
og utdanning  
 

Førespurnad frå Jæren om 
innsikt i korleis klubben 
arbeider i praksis mot dette.  
Fagleg leiar: klubben er positiv 
til å utdanne instruktørar frå 
andre klubbar når det er 
kapasitet til det. 
Instruktørkandidatar må 

Malene tek opp 
dialogen med 
Jæren.  

DL  



gjennom fagleg leiar og 
sikkerheitsgruppa. Skilje 
mellom utdanning av 
instruktørar og det å fungere 
som aktiv instruktør i klubben 
vår.  

11/24 Innspel frå David: Sjå 
på tiltak for sosiale 
aktivitetar utanom 
flyging.  
 

Pga. tilflytting til Voss som 
skuldar luftsport og miljøet i 
klubben. 
Speedfriending  
Sosial komité – telttur, bål, 
lågterskel aktivitetar. 
Oppfølging av frivillige og 
organisering 

Malene set opp 
klubbkveld, og er i 
gang med å 
arrangere kurs i 
skiteknikk.  
Oppfordring om at 
også vanlege 
medlemmer kan ta 
initiativ til å skape 
aktivitet utanom 
flyging.  

Alle 

 


